

التاريخ : 14 مارس 2020

**Messrs. Hotel Establishments General Managers**  
**Circular No. (3) 2020**  
**Subject: Wedding Parties & Mass Events suspended in Sharjah**

Greetings,

The Sharjah Executive Council has made the decision to suspend all mass events and celebrations in wedding halls, event halls, hotels, government and community facilities as a precaution in line with the preventative measures for COVID -19 virus. In accordance with this directive, Sharjah Commerce & Tourism Development Authority would like to direct all hotel establishments to comply with the following

- Wedding Parties to be suspended
- All Mass Events to be suspended

The above must be strictly adhered to, effective from Saturday 14<sup>th</sup> March 2020 till the end of March 2020. Please note, the suspension period is extendable. You will be kept updated.

Kindly note that SCTDA inspectors will be visiting hotel establishments to ensure adherence to these instructions.

Your compliance with the above is required and please be aware that legal measures will be taken against any violators.

Kind Regards,,

السادة/مدراء المنشآت الفندقية المحترمين  
تعميم رقم (3) 2020  
الموضوع : تعليق إقامة حفلات الأعراس و الفعاليات  
في الشارقة

تحية طيبة و بعد،،

بالإشارة إلى قرار المجلس التنفيذي في إمارة الشارقة بشأن تعليق كافة الفعاليات الجماهيرية و الإحتفالات في صالات الأفراح و قاعات المناسبات و الفنادق و المرافق الحكومية و المجتمعية كإجراء وقائي و احترازي، و تماشيا مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس كورونا COVID19 توجه هيئة الإنماء التجاري و السياحي بالشارقة جميع المنشآت الفندقية في الإمارة بما يلي:

- تعليق إقامة حفلات الأعراس.
- تعليق جميع الفعاليات.

يرجى الإلتزام بتطبيق الوارد أعلاه بدءً من يوم السبت الموافق 14 مارس 2020 و لغاية نهاية شهر مارس 2020، علما بأن المدة قابلة للتمديد و سنوافيكم بالمستجدات.

يرجى العلم بأنه سيتم تفتيش المنشآت الفندقية و جميع مرافقها من قبل مفتشي الهيئة للتحقق من الإلتزام بهذه التعليمات.

أملين منكم التقيد بما أشرنا إليه تفادياً للإجراءات القانونية التي ستتخذ بشأن المخالفين وفق التشريعات النافذة.

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،،،